
w w w . h a m d e l i d a i l y . i r5 سه شنبه 19 مهر 1401   سال هفتم   شماره 2036 ویژه شهرستان

مدیرکل پست استان اصفهان مطرح کرد:
فرسودگی و کمبود فضای فیزیکی پست 
تنگنایی متاثر از حذف اعتبارات استانی 

مدیرکل پست استان اصفهان در نشستی با خبرنگاران به 
مناسبت گرامیداشت 19اکتبر مصادف با 17مهرماه روز 
جهانی پست، در تشریح تغییر رویکرد در فعالیت  های 
پستی، طراحی زیرساخت ها  به منظور پاسخگویی به 
نیاز مردم، ارتقای عملکرد نیروی انسانی، هوشمندسازی 
با اســتفاده از ظرفیت دانش بنیان ها، افزایش ضریب 
امنیت مرسولات و کاهش مسیر مرسولات، فرسودگی 
ساختمان های پست، کمبود فضای فیزیکی استاندارد 
و تنگناهای ناشــی از حذف ردیــف اعتبارات را مطرح 
کرد.  حمید باقری گفت: سرمایه اصلی پست اعتماد و 
اطمینان مردم به خدمات پستی است و خدمات پست 
در سطح نهادهای مختلف ازجمله ثبت نام دانشجویان، 
توزیع کالابرگ، کارت سوخت، گواهینامه، ابلاغیه های 
مختلف دســتگاه های قضایی، ثبت اســناد و املاک، 
ثبت احوال، اظهارنامه های مالیاتی، مجوزها و عوارض  
شــهرداری ها و... به کاهش تــردد و هزینه های وقت 
مردم، کاهــش آلاینده ها و انتقال ویروس کرونا کمک 
شایانی کرده است.باقری با اشاره به ایجاد 136 شغل در 
2سال اخیر بدلیل تغییر رویکرد در فعالیت های پستی 
و تغییر در عملکرد نیروی انسانی، گفت: باتوجه به حجم 
بالای بســته هایی که باید در زمان کوتاهی تجزیه می 
شد، هوشمندسازی و نصب سیستم سورتینگ، امکان 
تجزیه 4هزار مرســوله را در زمان کوتاهی فراهم کرد و 
علاوه بر کاهش نیروی انســانی، امنیت بیشتر مرسوله 
ها را به همراه داشته است.او از تخلیه و بارگیری روزانه 
46 دســتگاه کامیون در پست استان اصفهان خبر داد 
و افــزود: نزدیک به 300درصد افزایش ظرفیت حمل و 
نقل برون استانی و صددرصد افزایش درون استانی در 
ارتباط با بیش از 40 دســتگاه در پست استان حاصل 
شــده است. باقری از پست استان اصفهان بعنوان هاب 
مرکز کشــور بعد از تهــران نام برد و گفــت: علاوه بر 
موفقیت در کاهش مسیر مرسولات، توانسته درامنیت 
مرسولات و رشدوتوسعه اقتصادی موثر باشد، همچنین، 
راه اندازی ســامانه تجارت الکرونیــک)E-bazar(، در 
راســتای حمایت از کسب و کارهای روستایی و محلی 
بوده است و روســتائیان در مناطق مختلف می توانند 
محصولات خود را از طریق پست ارسال کنند.مدیرکل 
پست استان اصفهان با اشاره  به ظرفیت شبکه آی تی، 
گفت: رهگیری مرسولات، امکانات لجستیک و وسعت 
فضای 25هزارمتری بلحاظ نگهداری، انبارداری، نیروی 
متخصص و متعهد وبانک اطلاعاتی مکان محور با وجود 
891 واحد پستی شــهری و روستایی ازجمله ظرفیت 
های ارزشمند پست استان  است که افزایش بهر وری، 
ارتقای سلامت اداری و امکان ارتباط مستقیم با مردم و 
صرفه جویی درزمان و کاهش هزینه های اجتماعی را 
به همراه داشته است. وی افزود: سهم 7درصدی پست 
اصفهان در کشور از دیگر شاخص هایی است که ارتباط 
با 60واحد دولتی از طریق 491 واحد پســت شهری، 
383 دفتر پیشخوان، 48 نمایندگی شهری و 301 دفتر 
روستایی را تسهیل می  بخشد.باقری با بیان اینکه روزانه 
بطورمتوسط 46هزار فقره مرسوله وارد و 39هزار فقره 
مرسوله از استان خارج می گردد، اعلام کرد: در 6ماهه 
امسال، 8میلیون و 550فقره مرسوله وارد و 7میلیون و 
138هزار مرسوله از استان خارج شده است. همچنین، 
شــاهد افزایش 25درصدی فروشــگاه های اینترنتی و 
رشد 37درصدی خرید اینترنتی نسبت به مدت مشابه 
هستیم. البته سهم 4درصدی ما در تجارت الکترونیک در 
مقایسه با نورم جهانی بسیار پایین است و باید به توسعه 

آن بیاندیشیم.

مدیرعامل شرکت آب منطقه ای استان:
بیشترین افت سطح  آب  زیرزمینی 

لرستان مربوط به کوهدشت و 
رومشکان است

مدیرعامل شرکت آب منطقه ای لرستان گفت: بیشترین 
افت ســطح  آب  زیرزمینی در بلنــد مدت مربوط به 
کوهدشت و رومشکان اســت. داریوش حسن نژاد در 
خصوص آخرین وضعیت آب های زیرزمینی بر اساس 
آمار بلند مدت منتهی به سال آبی 1399-1400 اظهار 
کرد: سطح آب های زیرزمینی لرستان در بلندمدت بطور 
متوســط 5.5 متر افت و کسری مخزن 413 میلیون 
مترمکعب داشــته است.وی افزود: این درحالیست که 
معادل افت ســالانه حدود 0.2 متر )20 سانتیمتر( و 
کســری مخزن حدود 16 میلیون متر مکعب بوده که 
نشــان دهنده روند کاهشــی منابع آب زیرزمینی در 
استان است.مدیرعامل شرکت آب منطقه ای لرستان 
گفت: بیشترین افت سطح  آب  زیرزمینی در بلند مدت 
مربوط به محدوده های مطالعاتی کوهدشت و رومشکان 
بــه ترتیب 21 و 8 متر بوده کــه معادل حجم آب به 
ترتیب 113 و 29 میلیون مترمکعب است.حسن نژاد 
عنوان کرد: دشت نورآباد با حدود یک متر افت و کسری 
مخزن حدود 12 میلیون مترمکعب کمترین افت سطح 
آب زیرزمینی را در بلند مدت داشــته است.وی اضافه 
کرد: متوسط سطح آب زیرزمینی محدوده های بیلان 
لرســتان در شهریور ماه امسال نسبت به مدت مشابه 
سال گذشــته 1.4 متر افت داشته است.این مسئول 
افزود: این میزان کاهش معادل 114 میلیون متر مکعب 
بوده که نسبت به ســال گذشته 18 درصد کاهش را 
نشان می دهد.مدیرعامل شرکت آب منطقه ای لرستان 
گفت:  از این حجم افت، 49 میلیون متر مکعب مربوط 
به حوضه کرخــه و 64 میلیون متر مکعب مربوط به 
حوضه کارون بزرگ است.حســن نژاد بیان کرد: دشت 
ازنا -الیگودرز با 2.2 متر افت سطح آب و کسری مخزن 
44.2 میلیون مترمکعب و دشت الشتر با 1.7 متر افت 
و کســری مخزن 10.9 میلیون متر مکعب به ترتیب 
بیشترین سطح تغییرات آب زیرزمینی را در شهریورماه 
سال 1401 نسبت به شهریور ماه سال گذشته داشته اند.

خبر

 افزایش تولید 4500بشکه در روز 
 با راه اندازی چاه های 123،122

و 124میدان منصوری
مجري طرح هاي نگهداشت و افزایش تولید ناحیه 
اهواز و طرح توســعه میادیــن نفتي مناطق نفت 
خیز جنوب، اقدامــات صورت گرفته در این طرح 
ها طي شش ماهه اول سال 1401 را تشریح کرد.

به گزارش روابط عمومي مناطق نفت خیز جنوب، 
عبدالمجید اســفندیارپور گفت: در طرح توســعه 
میــدان منصوري، چاه هاي 123،122 و 124 راه 
اندازي و وارد مدار شد که منجر به افزایش تولید 
به میزان 4500 بشکه در روز گردید.وي افزود: در 
طرح نگهداشــت و افزایش تولید بسته اهواز 14، 
مجموعاً 4006 متر حفــاري در چاه هاي 526 و 
528 صورت گرفت و در زمینه کالا، ورود بخشــي 
از تجهیزات بسته CCT، تابلوهاي برق چند راهه، 
محموله هاي پلي اتیلن خط آبرساني و لوله هاي 
تزریق پساب انجام شــد. عقد قراردادهاي تلمبه 
TSP و ســاخت باتري و باتري شارژر کلیدخانه 
ها و ادامه عملیات اجرایي بــا احداث 5 کیلومتر 
خط لوله آبرســاني، چند راهه ها، ساختمان هاي

CCTV، کلیدخانــه هــا و اتاق باتــري از دیگر 
اقدامات انجام شده است.اســفندیارپور گفت: در 
طرح نگهداشــت و افزایش تولید بسته اهواز 2، 3 
و5 اهم فعالیت هاي انجام شــده در 6 ماه گذشته 
شــامل 3128 متر حفاري در چــاه هاي 525 و 
527،  تحویــل 2300 متر لوله 6 اینچ جریاني به 
سایت، عقد قرارداد واشرهاي صنعتي و فلنج ها و 
بخــش عمده ولوها براي کل پروژه و اتمام احداث 
موقعیــت هــاي 413، 1/341، 1/248، 2/248، 
397، 1/394 و 416 و اتمام عملیات خاکي چند 
راهه هاي اهواز 2 و اهواز 3 صورت پذیرفت.مجري 
طرح هاي نگهداشت و افزایش تولید ناحیه اهواز و 
طرح توسعه میادین نفتي مناطق نفت خیز جنوب 
اظهار داشت: در طرح توسعه میادین نفتي-پروژه 
احداث واحد نمکزدایي و شــیرین سازي قلعه نار 
اهم فعالیت هاي انجام شــده در 6 ماه گذشــته 
شــامل عملیات نصب تجهیزات ابزار دقیق، تیوب 
بندل هــا، پمــپ هــاي 1601، 1602، 1604، 
1609، 1605، 3701 و 3801، تحویل شیرهاي 
کنترل به ســایت و ادامه انجــام عملیات اجرایي 
فیت آپ و جوشکاري خطوط لوله، ساخت منهول 
ها، فنداســیون پمپ هاي تزریق، لوله کشي پمپ 
ها و تسطیح و خاکبرداري محوطه فلر انجام شد.

  انتصاب در اداره کل بازرسی شهرداری
وحیدی فر-اهواز:با پیشنهاد مدیر کل بازرسی،ابراهیم 
منصــوری به عنوان رییس اداره نظارت و بازرســی 
منصوب شد.   سید احمد صالحی مدیر کل بازرسی 
از انتصاب جدید در  اداره کل بازرســی شــهرداری 
خبر داد.مدیر کل بازرســی در این خصوص گفت: 
ابراهیــم منصوری به عنوان رئیــس اداره نظارت و 
بازرسی شهرداری اهواز منصوب شد.وی با اشاره به 
نقش نظارت و بازرســی در شهرداری افزود:  اعمال 
نظارت بر عملکرد مدیریت شــهری، بسترســازی 
مطلوب در مســیر تحقــق ســلامت اداری و ارائه 
خدمــات بهینه به شــهروندان از جمله اهداف این 
اداره کل است.سید احمد صالحی همچنین تصریح 
کرد: بازرســی و نظارت بر نحوه عملکرد سازمان ها 
و مناطق بصورت  منظم، هدفمند انجام می شــود 
کنترل عملکــرد ، نظارت بر حســن جریان امور ، 
اجرای صحیح قوانین و مقررات در این بازرســی ها 
مورد ارزیابی قرار می گیرد.مدیر کل بازرسی ادامه 
داد: بازرسی ، نظارت و رسیدگی به شکایات ،بعنوان 
یــک اصل جدایی ناپذیر در مســیر انجام صحیح و 
قانونی سلســله مراتب و مراحل کاری شهرداری ها 
شناخته می شــود. هدف مدیریت شهری ، افزایش 
خدمات، جلب رضایت شهروندان است این امر جز 
با همکاری مستمر شــهروندان با شهرداری محقق  
نخواهد شــد. وی در خاتمه ضمن اشاره به سامانه 
های ارتباط شــهروندان با شهرداری  افزود:علاوه بر 
سامانه 137 سامانه شکایات ســامد نیز در اختیار 
شهروندان قراردارد تا شهروندان بتوانند موضوعات 

و مشکلات شهری را پیگیری نمایند.

خبر

رییس شورای شهر کرمانشاه با ابراز تاسف 
از نبود اماکن تفریحی در کلانشهر کرمانشاه 
گفت: شرم آور است که حتی یک شهربازی 
نداریم و امیدواریم با حضور ســرمایه گذار 
بخش خصوصی هرچه ســریعتر شاهد راه 
اندازی یک شــهربازی مدرن در کرمانشاه 

باشیم.
پوریــا فخری بــا حضور در دفتر ایســنای 
کرمانشــاه یکــی از معضلات اصلی شــهر 
کرمانشــاه را نبود اماکــن تفریحی در آن 
عنوان کرد و افزود: واقعا شرم آور است که 
کلانشهر کرمانشــاه با بیش از یک میلیون 
نفر جمعیت حتی یک شهربازی هم ندارد.

وی افزود: در حال حاضر تنها اماکن تفریحی 
این شــهر پارک ها و فضاهای سبزی است 
که در ســالهای گذشته ایجاد شده و مردم 
یک مکان مناســب برای تفریح و سرگرمی 

مانند شهربازی و تله کابین و... ندارند.
فخــری با اشــاره بــه تعطیلی چندســاله 
شهربازی کرمانشاه و پیگیری بازسازی و راه 
اندازی مجدد آن، گفت: متاســفانه سرمایه 
گذار قبلی شهربازی دچار مشکلاتی بود که 
از طریــق دادگاه خلع ید او را دراین پروژه 
گرفتیم و حالا به دنبال سرمایه گذار جدید 

برای این پروژه هستیم.
رییس شورای شهر کرمانشاه از تدوین بسته 
ســرمایه گذاری برای این مــکان تفریحی 
خبر داد و افزود: اجرای این بســته نیازمند 
سرمایه گذاری 170 میلیارد تومانی است و 
اگر سرمایه گذاری این میزان آورده داشته 
باشــد، زمین پروژه در اختیــار او قرار می 

گیرد.
فخری بــا بیــان اینکه تا پــای کار آمدن 
ســرمایه گذار نمی توان زمان دقیقی برای 
اجرای این پروژه تعیین کرد، ابراز امیدواری 
کرد هرچه  ســریعتر ســرمایه گذار 
پای  پروژه  این  اجرای  برای  توانمندی 

کار بیاید.
وی افــزود: معتقدم یک شــهربازی برای 
کلانشهر کرمانشاه کافی نیست و این شهر 
به اجرای چندین پروژه شــهربازی و مکان 
تفریحی نیاز دارد و ما باید فکر ساخت یک 

شهربازی سرپوشیده هم باشیم که بتوان در 
ایام مختلف سال از آن استفاده کرد.

 چرا باید اجرای »تله کابین« را معطل 
پروژه  این  کنیم/  فرهنگی  میراث  نظر 
می تواند در »سراب قنبر« اجرایی شود

این مسئول در ادامه به مشکلات پروژه »تله 
کابین« هم اشــاره کرد و افزود: این پروژه 
سالهاست مشکل میراثی دارد و باید منتظر 
موافقت اصولی میراث فرهنگی برای اجرای 
این پروژه باشیم،  درحالیکه طی این سالها 
می توانستیم تله کابین را درجایی دیگری 
مثلا در محدوده ســراب قنبــر که فضای 
مناســب برای این کار وجود دارد، اجرایی 

کنیم.
فخری گفت: چــرا باید معطل دریافت یک 
موافقت اصولــی بمانیم و مردم را این همه 
سال چشم انتظار بگذاریم، در حالی که می 
شود همین پروژه را جای دیگر اجرایی کرد.

فخری گفت: اجرای همه امکانات تفریحی 
را نباید در محدوده تاقبســتان برنامه ریزی 

کــرد و باید بخشــی از امکانات به ســمت 
جنوب شــهر هم ســوق داده شود تا مردم 
مجبور نباشند برای استفاده از این امکانات 

از این سر شهر به آن سر شهر بیاند.
رییس شور ای شــهر کرمانشاه با تاکید بر 
لزوم جذب سرمایه گذار برای ساخت اماکن 
تفریحی در کرمانشاه گفت: متاسفانه یکی از 
مشکلات ما در این زمینه تنگ نظری برخی 
مســئولان استان است، به طوری که حاضر 
نیستند سرمایه گذار سود بسیاری ببرد و از 
طرفی احترامی که باید برای ســرمایه گذار 
قائل نیســتند و همین  امر موجب شــده 
سرمایه گذاران از کرمانشاه فراری شده و به 
سایر استان ها جهت سرمایه گذاری بروند.

پیگیــر جابجایی »خیابــان غذا«   
هستیم/ کرمانشاه خیابان های دیگری 

مثل »خیابان موسیقی« می خواهد
به گزارش ایسنا، فخری در ادامه از خیابان 
غدا به عنــوان یکی دیگر از اماکن تفریحی 
و گردشگری در شــهر کرمانشاه یاد کرد و 

افزود: متاسفانه جانمایی خوبی در خصوص 
این خیابــان صورت نگرفتــه و همین امر 

موجب بروز مشکلاتی شده است.
وی افزود: این خیابــان در محلی جانمایی 
شــده که امکان بروز تصادف را در خیابان 
کنار آن افزایش داده و از طرفی معبر عبور 

مردم هم دچار مشکل شده است.
رییس شــورای شهر کرمانشــاه از پیگیری 
برای جابجایی این خیابان خبر داد و افزود: 
قرارگیری این خیابان در یک مکان مناسب 
می تواند ضمن ایجاد جاذبه گردشــگری، 
به ایجاد اشــتغال و رونق اقتصاد کسبه آن 

کمک کند.
فخری گفت: در کنار این خیابان، کرمانشاه 
بــه چندین خیابان دیگــر از جمله خیابان 
موســیقی هم نیــاز دارد.وی افــزود: با راه 
انــدازی خیابان موســیقی و فعالیت گروه 
های موسیقی سنتی و محلی در آن، مکانی 
شاد و مفرح برای اوقات فراغت خانواده ها و 

جوانان ایجاد خواهد شد.

رییس شورای شهر کرمانشاه: 

شرم آور است که کرمانشاه حتی یک »شهربازی« ندارد

عملیات اجرایی آبرسانی به 73 روستای بخش های سردشت 
و شهیون دزفول با همکاری قرارگاه محرومیت زدایی بسیج 
سازندگی سپاه خوزستان و شرکت آب و فاضلاب این استان 
آغاز شــد.  به گزارش روابط عمومی شرکت آب و فاضلاب 
خوزســتان، مدیرعامل آب و فاضلاب خوزســتان عصر روز 
شــنبه در آئین آغاز عملیــات اجرایی طرح آبرســانی به 
روســتاهای بخش شهیون و سردشت دزفول که در مسجد 
روســتای المهدی بخش سردشــت برگزار شد، اظهار کرد: 
طرح آبرســانی به روستاهای بخش شــهیون دزفول شامل 
احداث خط انتقال فولادی به طول 43 کیلومتر با قطر 100 
تا 200 میلیمتر، احداث 10 باب مخزن ذخیره آب، احداث 

اسکله آبگیر و احداث 4 باب ایستگاه پمپاژ است.
محمدرضا کرمی نژاد در ادامه جمعیت افق طرح آبرســانی 
به روســتاهای بخش شهیون را 5 هزار نفر برشمرد و افزود: 
برای آبرســانی به روستاهای بخش شهیون 2 هزار میلیارد 

ریال اعتبار پیش بینی شده است.
وی با اشاره به طرح آبرسانی به 11 روستای بخش سردشت 
با افق جمعیت بالغ بــر 10 هزار نفر، عنوان کرد: این طرح 
شامل خط انتقال فولادی به طول 42 کیلومتر با قطر 300 
تــا 400 میلیمتر، احداث 2 باب مخــزن، احداث 4 حلقه 
چاه و احداث یک باب ایســتگاه پمپاژ اســت که با اعتبار 
یک هزار و 500 میلیارد ریال اجرا خواهد شــد.مدیرعامل 
آبفای خوزســتان بیان کرد: همه این طرح توســط قرارگاه 
محرومیت زدایی بســیج سازندگی ســپاه خوزستان اجرا 
می شــود و اعتبار پیش بینی شــده برای آبرســانی به این 

روستاها از طریق پروژه محرومیت زدایی قرارگاه امام حسن 
مجتبی )ع( تامین شــده اســت.کرمی نژاد ادامه داد: مقرر 
شده تا طرح آبرســانی به این 73 روستا که در بخش های 
سردشت و شهیون و منطقه کوهستانی احمد فدالله دزفول 

قرار دارند، ظرف 8 یا 9 ماه آینده به بهره برداری برسد.
وی با اشــاره به عزم جدی دولت سیزدهم برای آبرسانی به 
روستاهای محروم، عنوان کرد: قرارگاه محرومیت زدایی در 
5 محور در ســپاه حضرت ولی عصر )عج( تشکیل شده که 
یک محور آن بحث تأمین آب شرب روستاهای محروم است.

وی با اشاره به وجود چهار هزار و 400 روستا در خوزستان 
گفت: این استان با وجود برخورداری از 5 رودخانه بزرگ اما 
بیشــترین مشکلات را در زمینه آبرسانی به روستاها داشته 
که اقدامات لازم برای رفع این مشکل از مدت ها پیش آغاز 

شده است.کرمی نژاد با بیان اینکه شهرستان دزفول بیست 
و چهارمین شهرستان استان است که طرح های آبرسانی در 
آن آغاز شده است، افزود: در تابستان امسال که خوزستان 
به ویژه مناطقی که آب شــرب آنهــا از طریق کرخه تأمین 
می شد در معرض بحران شدید خشکسالی بودند با همکاری 
ســپاه همه روستاهای تحت پوشــش کرخه خارج و تحت 
پوشــش غدیر قرار گرفتند و در ادامه سامانه دز جایگزین و 
همه منطقه دارای آب با کیفیت دز شــد و این طرح بزرگ 
در شهریور ماه امسال و با حضور رئیس جمهور افتتاح شد.

وی یادآور شــد: از ابتدای دولت سیزدهم تاکنون مشکلات 
آبی یک هزار و 500 روستای خوزستان برطرف شده است 
که از این تعداد طرح های 913 روســتا تأیید شدند و دیروز 
از طریق ویدئو کنفرانس با رئیس جمهور طرح آبرســانی به 
این 913 روستای خوزســتان افتتاح شد.مدیرعامل آبفای 
خوزســتان گفت: به طور کلی رفع مشکلات آبی و آبرسانی 
به دو هزار و 500 روستای خوزستان در دستور کار آبفاست 
که پیش بینی می شــود تا پایان ســال آینده این امر مهم 
محقق شود و در ادامه مشکلات آبی سایر روستاهای استان 
نیز برطرف خواهد شــد.کرمی نژاد با اشاره به مشکلات آبی 
در برخی روستاهای بخش مرکزی دزفول بیان کرد: اسامی 
و وضعیت این روستاها امروز به بسیج سازندگی سپاه ابلاغ 
شــده تا رفع مشکلات آبی آنها در دســتور کار قرار بگیرد.

وی از همــکاری و تلاش های نماینده دزفول در مجلس در 
راســتای اجرای طرح های آب و فاضلاب در این شهرستان 

قدردانی کرد.

رئیس شورای اسلامی شهر کرج با بیان اینکه انتصابات 
نشان دهنده نگاه شهردار به مدیریت شهر است، گفت: 
کمیته شایسته گزینی انتصابات در شهرداری بر اساس 
تخصص و نیاز شــهر و ایجاد تحول شــهر راه اندازی 
شــود. به گزارش پایگاه خبری کرج امروز؛ علی قاسم 
پور در مراسم تکریم سرپرست سابق شهرداری کرج با 
حضور اعضاء شورای اسلامی شهر، مدیران و مسئولین 
مدیریت شــهری در سالن جلسات شــهرداری برگزار 
شــد، شایســته گزینی را رویکرد اساسی در انتصابات 
مدیران شهرداری عنوان کرد و افزود: مدیریت شهری 
بــا راه اندازی کمیته انتصابات حتی المقدور از ظرفیت 
مغفول مانده در بدنه نیروهای مجرب درون ســازمان 
اســتفاده کند و همچنین توجه بــه تخصص و تجربه 

افراد را مدنظر قرار دهد.
رئیس شورای اسلامی شهر کرج ضمن تقدیر و تشکر 
از زحمات چهارماهه سرپرست سابق شهرداری تصریح 
کرد: امانتداری، صداقت و با برنامه بودن برای هدایت 
کلانشــهر کرج از اوجب واجبات اســت لذا با توجه به 
فرصت هایی که به هر دلیلی در طی این مدت از دست 
رفته است ، امیدواریم با برنامه ریزی و کار ویژه توسط 

سرپرست شهرداری پی گیری و دنبال شود.

قاسم پور از مجموعه مدیریت شهری خواست تا تمام 
توان خــود را به کار گرفته و با خدمت رســانی بهتر  

پاسخگوی مردم شوند.
رییس شورای اسلامی شهر کرج اظهار داشت: 14 ماه 
از عمر دوره ششــم شورای شهر  می گذرد که در طی 
این مدت 18 پروژه به همت شهرداری و شورای شهر 

به بهره برداری رسیده است.
قاسم پور خاطرنشان کرد: در طول این مدت اگر اطلاع 
رسانی خوبی داشتیم و به مردم اعلام می کردیم که در 

هر 23 روز یک پروژه در این کلانشهر به بهره برداری 
رسیده است قطعا در کشور خوش درخشیده بودیم.

وی با بیان اینکه ناکارآمد ســازی شورا و شهرداری را 
بر نمی تابیم، تاکید کرد: هر مدیر شهری که سوار قطار 
شود و با این قطار حرکت و تلاش کندُ در کنار شهردار 
موفق خواهد بود و هر مدیری که نمی تواند سوار قطار 
خدمت رســانی به شــهر و مردم شــود، به سرپرست 
جدید شهرداری اعلام کند و اجازه دهد روحیه تازه در 

شهر شکل بگیرد و کارها به جلو هدایت شود.
قاســم پور عنوان کرد: انتخاب مهرداد کیانی به عنوان 
شهردار کلانشــهر کرج، گوشــه  ای از اجماع درونی 
شورای شــهر اســت و رای آقای کیانی نشان از عدم 

اختلاف است.
قاســمپور خاطر نشان کرد: شــهردار جدید با اجماع 
خوبی رای آورده است و این نشان دهنده آن است که 
به شــهر اعلام کنیم اعضای شورا به صورت  متحد در 

کنار شهردار هستند.
گفتنی اســت در پایان این جلسه حکم شهردار جدید 
توسط اعضای شورای اسلامی شهر به ایشان ابلاغ شد 
و سپس از زحمات سرپرست سابق با اهدای لوح تقدیر 

به عمل آمد.

عملیات اجرایی آبرسانی به ۷۳روستای بخش سردشت و شهیون دزفول آغاز شد

کمیته شایسته گزینی انتصابات در شهرداری راه اندازی شود


